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Protokół z XXIII Sesji
Rady Gminy w Zatorach

odbytej w dniu 10 października  2008 r. w Urzędzie Gminy  Zatory

Uczestnicy obrad XXIII Sesji wg. załączonych list obecności, które stanowią 
załącznik nr 1i 2 do protokółu. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wypłaty  ekwiwalentu  dla  strażaków  OSP 

biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach organizowanych 
przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2008.
7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  Nr  93/XVIII/08  Rady Gminy 

Zatory z dnia 25 kwietnia  2008 r.  w sprawie likwidacji  Publicznej  Filialnej 
Szkoły Podstawowej w Borsukach Kolonii.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  Nr  94/XVIII/08  Rady Gminy 
Zatory z dnia 25 kwietnia  2008 r.  w sprawie likwidacji  Publicznej  Filialnej 
Szkoły Podstawowej w Cieńszy.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie obrad.         

Ad.pkt 1

Obrady  XXIII  Sesji  Rady  Gminy  w  Zatorach  o  godz.12°°  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Lasocki . Przywitał radnych oraz gości 
zaproszonych między innymi Panią Prawnik Sylwię Chełchowską.

Ad.pkt 2

Ustawowy skład Rady 15 radnych,  w obradach XXIII  Sesji  udział  brało 14 
radnych. Obrady XXIII Sesji trwały w czasie od godz. 12°° do godz. 14°°.

Ad.pkt 3

Do przedłożonego porządku obrad  dodano dwa punkty:

- podjęcie uchwały w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
realizację  projektu  systemowego  w ramach  Programu Operacyjnego  Kapitał 
Ludzki 2007-2013;

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zatorach.
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.

Za 14 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad.

Ad.pkt 4

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z obrad XXII Sesji 
Rady Gminy był do wglądu w Biurze Rady, nie zgłoszono żadnych uwag, przyjęcie 
jego poddał pod głosowanie.

Za 14 głosów.

Protokół z XXII Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

Ad pkt 5

Skarbnik Pani Celina Czerska poinformowała radnych, że 25 lipca zmieniła się 
ustawa  o  ochronie  przeciwpożarowej  z  której  wynika,  że  Rada  Gminy  uchwala 
wysokość ekwiwalentu dla strażaków. Zaznaczyła ,że stawka pozostaje taka sama jak 
była ustalona zarządzeniem Wójta czyli 15 zł za godzinę.

Radna P.  Zofia Drabczyk zapytała,  czy za szkolenie również stawka wynosi 
15 zł.

Radny  P.  Adam Stelmach  zaznaczył,  czy  przez  zapis  w  projekcie  uchwały, 
rozumie  się,  że  istnieje  możliwość  w przypadku działania  ratowniczego uzyskanie 
potwierdzenia przez osobę będącą właścicielem ratowanego mienia. 

Skarbnik Celina Czerska wyjaśniła, że stawka za szkolenia strażaków wynosi 
również  15  zł.,  natomiast  rzeczywiście  można  uzyskać  potwierdzenie  przez 
właściciela ratowanego mienia jeśli nie będzie możliwe uzyskanie potwierdzenia przez 
Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej.

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 116/XXIII/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 14 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 116/XXIII/08 z dnia 10 października 2008 r., w sprawie wypłaty ekwiwalentu dla 
strażaków  OSP  biorących  udział  w  działaniach  ratowniczych  lub  szkoleniach 
organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, która stanowi załącznik nr 
3 do protokółu.
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Ad. pkt 6

Skarbnik Celina Czerska zreferowała zmiany dotyczące budżetu za 2008 rok,
zaznaczyła, że główne zmiany to wpływ dotacji oraz zmniejszenie wydatków w dziale 
majątkowym , pozostałe zmiany zostały naniesione zgodnie z potrzebami. 
Poinformowała,  że  wydatki  inwestycyjne  na  zadanie  przebudowa  drogi  Zatory-
Stawinoga- Kopaniec zostały przeniesione na 2009 r. 

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 117/XXIII/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 14 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 117/XXIII/08 z dnia 10 października 2008 r., w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2008 rok , która stanowi załącznik nr 4 do protokółu.

Ad. pkt 7, 8

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana w uchwałach w sprawie likwidacji szkół, 
dotyczy  zapisu,  że  mienie,  na  które  składa  się  budynek przeznacza  się  na  mienie 
komunalne.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła się z zapytaniem, czy poprzednie uchwały 
zostały uchylone.

Skarbnik Pani Celina Czerska wyjaśniła, że nie zostały uchylone, tylko dodaje 
się dodatkowy zapis.

Następnie odczytała projekty uchwał:
- Uchwały Nr 118/XXIII/08;
- Uchwały Nr 119/XVIII/08

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr 118/XVIII/08  pod głosowanie .
Za – 14 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  118/XXIII/08  z  dnia  10  października  2008  r.,  w  sprawie  zmiany  uchwały 
93/XVIII/08 Rady Gminy Zatory z  dnia 25 kwietnia 2008 r.  w sprawie  likwidacji 
Publicznej  Filialnej  Szkoły  Podstawowej  w  Borsukach  Kolonii,  która  stanowi 
załącznik nr 5 do protokółu.

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr 119/XVIII/08  pod głosowanie .
Za – 14 głosów.
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Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  119/XXIII/08  z  dnia  10  października  2008  r.,  w  sprawie  zmiany  uchwały 
94/XVIII/08 Rady Gminy Zatory z  dnia 25 kwietnia 2008 r.  w sprawie  likwidacji 
Publicznej Filialnej Szkoły Podstawowej w Cieńszy , która stanowi załącznik nr 6 do 
protokółu.

Ad. pkt 9

Skarbnik  Celina  Czerska,  poinformowała  radnych,  że  podjęcie  uchwały  jest 
potrzebne,  która  wyrażałaby  zgodę  na  realizację  projektu  systemowego  w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 

 Następnie odczytała projekt uchwały Nr 120/XXIII/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 14 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  120/XXIII/08  z  dnia  10  października  2008  r.,  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
realizację projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007-2013 , która stanowi załącznik nr 7 do protokółu.

Ad. pkt 10

Sekretarz  Pan Grzegorz  Falba  wyjaśnił,  że  został  ujednolicony tekst  Statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej jak również zostały naniesione zmiany w §1 i § 4.

Następnie odczytał projekt uchwały Nr 121/XXIII/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 14 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  14  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 121/XXIII/08 z dnia 10 października 2008 r.,  w sprawie uchwalenia Statutu 
Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Zatorach  ,  która  stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokółu.

Ad. pkt 11, 12

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk zwróciła  się  z  zapytaniem na jakim etapie  jest 
sprawa „Domu nauczyciela” i  czy jest  możliwe aby do końca 2008 roku uchwała 
stanęła na sesji oraz poruszyła sprawę planu zagospodarowania przestrzennego oraz 
Orlik 2012.

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  wyjaśnił  w  sprawie  „Domu nauczyciela”,  że 
jesteśmy na etapie wykonywania podziału geodezyjnego,  natomiast  odnośnie planu 
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zagospodarowania  przestrzennego  to  raz  w  kadencji  Rady  Gminy  sprawa  zostaje 
przedkładana na sesji. Zaznaczył, że w chwili obecnej są przygotowywane w Pułtusku 
dokumenty m. in mapy, które są niezbędne do naniesienia zmian.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk wyjaśnił,  że  jesteśmy jedną z  trzech gmin, 
które nie zaczęły realizować zadania, zadanie należy wykonać do końca 2008 r. i na 
dzień dzisiejszy nie jest to realne ale  otrzymaliśmy pismo informujące, że możemy 
ponownie składać wniosek.  Zaznaczył, że koszty są duże około 1.400 tys. zł. , jak 
również  poinformował,  że  nie  można  przenieść  środków  na  przyszły  rok,  należy 
wykorzystać w danym roku.

Radna P. Zofia Drabczyk zaznaczyła, że jeśli nie można przenieść środków na 
przyszły rok, to podsumowując nie dojdzie do realizacji inwestycji.

Radny Pan Grzegorz Sawka zapytał, w przypadku nie zrealizowania zadania to 
czy gmina nie będzie ponosiła żadnych konsekwencji  i  zaproponował aby odłożyć 
zadanie na przyszły rok i postarać się o fundusze z innych źródeł.

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie poniesiemy żadnych konsekwencji.

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  zabrała  głos  w  sprawie  komina  jak  również  w 
sprawie posiłków  w szkołach, z których nie są zadowolone dzieci. 

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk odpowiedział na w/w pytania:
- w sprawie komina to został już wybrany specjalista,  który proponuje komin 

spełniający wymogi i do końca miesiąca zostanie zadanie wykonane;
- jeżeli  nie  jesteśmy  w  stanie  sami  gotować  to  musi  być  przeprowadzona 

procedura zgodnie z ustawą i tak było w tym roku, umowa zawarta została do 
końca grudnia 2008 r., zaznaczył, że wygrywa firma, która złoży korzystniejszą 
ofertę.

Radny Pan Wiesław Mazurczuk zabrał głos w sprawie Orlika 2012, stwierdzając, 
że jeśli złożymy nowy wniosek na budowę boiska to sytuacja może się powtórzyć, 
zaproponował, aby szukać innych możliwości realizacji tego zadania.

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  poparła  Pana  Muzurczuka  również  proponując 
szukanie innego programu na realizację zadania budowa boiska.

Radna Pani Anna Chudoń zwróciła się z zapytaniem, czy Agencja wykonała już 
ekspertyzę „murowanek”.

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  wyjaśnił,  że  Agencja  złożyła  pismo 
o przedłużenie wykonania ekspertyzy do końca marca 2009 r..

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  podkreślił,  że  Inspektor  Nadzoru 
Budowlanego nic nie może robić bez ekspertyzy, zaznaczył, że w przypadku , gdy 
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ekspertyza  będzie  niepomyślna  to  lokatorzy  „murowanek”  dostaną  wypowiedzenie 
w trybie natychmiastowym. Poinformował, że budynki szkolne będą przeznaczone na 
lokale  socjalne,  gdzie  znajdzie  się  miejsce  dla  tych  mieszkańców.  W  sprawie 
oświetlenia,  będą  wymieniane  lampy,  na  przyszłą  sesję  zostaną  zaproszeni 
przedstawiciele Z-du Energetycznego.

Sekretarz  Gminy  poinformował  radnych,  że  odbył  się  przetarg  na  sprzedaż 
nieruchomości po byłej weterynarii, która została sprzedana.

Ad. pkt 13

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  o  godz.  14°°  Przewodniczący  Rady 
Gminy zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokołowała
Hanna Skoczylas
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